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Vedoucí kolotoče Zář 6, 2022

Chutzpah: Miliardář Karel Janeček půjčil organizátorovi
sobotní vlastenecké demonstrace v Praze v roce 2015
přes 300 000 Kč a dodnes je nedostal zpátky! Jednalo
se prý navíc o “soukromou” půjčku od “Káji”, protože
se spolu znají 15 let! Věřitel Janeček přišel na
demonstraci a chtěl alespoň promluvit k lidu z tribuny,
Vrabel mu to nedovolil, vzápětí to prasklo a výsledkem
je diskreditace celého Vrabelova alternativního hnutí od
začátku až do konce! Dočkáme se brzy toho, že
demonstrace alternativy v ČR budou dělat lidé s
půjčkami už i od George Sorose? A bude to jako v
pohodě?

aeronet.news/chutzpah-miliardar-karel-janecek-pujcil-organizatorovi-sobotni-vlastenecke-demonstrace-v-praze-v-
roce-2015-pres-300-000-kc-a-dodnes-je-nedostal-zpatky-jednalo-se-pry-navic-o-soukromou-pujcku

Z domova

Chutzpah: Miliardář Karel Janeček půjčil organizátorovi sobotní vlastenecké
demonstrace v Praze v roce 2015 přes 300 000 Kč a dodnes je nedostal zpátky!
Jednalo se prý navíc o “soukromou” půjčku od “Káji”, protože se spolu znají 15 let!
Věřitel Janeček přišel na demonstraci a chtěl alespoň promluvit k lidu z tribuny,
Vrabel mu to nedovolil, vzápětí to prasklo a výsledkem je diskreditace celého
Vrabelova alternativního hnutí od začátku až do konce! Dočkáme se brzy toho, že
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demonstrace alternativy v ČR budou dělat lidé s půjčkami už i od George Sorose?
A bude to jako v pohodě?

Přiznám se, že jsem již o tématu velice povedené a úspěšné sobotní

demonstrace v Praze proti vládě Petra Fialy psát nechtěl, protože

bylo napsáno vše a očekával jsem, že se uvidí, jak se to celé vyvine.

Jenom jsem nečekal, že se to vyvine tak rychle a tak neuvěřitelným a

skandálním způsobem. Přesně tohoto jsem se obával od samotného

počátku, že celá organizace toho protestu naznačovala možné vyšší

styky a zájmy, což se v úterý bohužel naplno potvrdilo a mé obavy se

ukázaly jako opravdu podložené.

Bakalův server Aktualne.cz totiž přinesl veskrze diskreditační a

dehonestační článek [1] o hlavním pořadateli demonstrace ČR Na

prvním místě Ladislavu Vrabelovi. Článku bych normálně vůbec

nevěnoval pozornost, protože je to klasická žumpa o tom, kolik dluhů

a exekucí prý má nebo měl pan Vrabel, což je v dnešní době natolik

absurdní někomu vyčítat, když dnes má dluhy kdekdo, prakticky

každý druhý má nebo měl někde nějaký dluh, to je úplně normální.

Tribuna demonstrace, pan Ladislav Vrabel vpravo

Stejně tak jsou normální exekuce, kterých jsou jen v ČR přes 4

miliony a je to důsledek katastrofálně nízké a v průměru jen třetinové

kupní síly českých domácností ve srovnání s Německem, zatímco

https://href.li/?https://zpravy.aktualne.cz/domaci/penize-na-demonstrace-konci-u-muze-bez-prijmu/r~9c4ad4042cfc11edbe29ac1f6b220ee8/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/Demo090322Tribuna.jpg
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ceny zboží, nemovitostí, energií, nájmů a služeb jsou plně

srovnatelné s Německem. A tento stav se projevuje zkrátka insolvencí

a vysokým počtem exekucí v populaci.

Takže nějaké dluhy a exekuce jsou součástí těžkého života

stovek tisíc lidí v ČR, kteří ty rozevřené nůžky mezi kupní

silou svých mezd a cenami zboží a služeb už prostě

nedávají. Takže diskreditace ze strany novinářů tímto směrem je

klasická žumpa s cílem očernit organizátora demonstrace a nasadit

mu psí hlavu. Jenže, ono vůbec nejde o to, kdo má kolik dluhů, jako

spíš o to, komu kdo dluží. A to hraje sakra velkou roli. A článek na

Aktualne.cz odhalil naprostý šok, ze kterého mi doslova spadla

brada.

Karel Janeček je dlouhodobým věřitelem organizátora sobotní demonstrace… prasklo to!

Ladislav Vrabel v minulosti podnikal v pohostinství, dostal se do

insolvence a hádejte, ke komu si šel půjčit peníze? Ne, neuhádnete.

Částku více než 300 000 Kč mu půjčil miliardář Karel

Janeček! Ano, přesně ten Janeček, který v sobotu přišel na

zmíněnou demonstraci na Václavák, chtěl promluvit z tribuny k lidu,

ale pan Vrabel mu to nedovolil, a to prý kvůli jeho postojům vůči EU,

jak uvedl ve vystoupení na You Tube. Jenže v roce 2015, když si od

Janečka půjčoval přes 300 papírů, tak mu Janečkovy postoje k EU

zjevně nevadily. Podle článku na Aktualne.cz uvedl Vrabel na dotaz

novináře toto:

To bylo v souvislosti s podnikáním. Když přišel nátlak zkorumpované politické a úřednické
mafie a ukončili mi podnikání, potřeboval jsem na výplaty a půjčil si od Karla Janečka. To
byla soukromá půjčka.

Půjčku mu poskytl Janečkův Nadační fond proti korupci (NFPK) a

právě ten tuto půjčku přes 300 000 Kč od roku 2015 na Vrabelovi

vymáhá exekuční cestou. Insolvenční rejstřík [2] k dnešnímu dni

ukazuje 29 exekucí a u většiny položek není splaceno prakticky nic.

Co je ovšem ještě více znepokojivé, to je Vrabelovo vyjádření na

You Tube kanálu, že se s “Kájou” zná osobně již 15 let a jsou

přáteli, resp. dokonce kamarádi!

https://href.li/?https://isir.justice.cz/isir/doc/dokument.PDF?id=48196026
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Výrok z úst pana Vrabela zazněl ve videu níže v čase 45:00 a

vyjádření zarazilo [3] i Adama B. Bartoše, předsedu Národní

demokracie. To by potom vysvětlovalo, proč pan Vrabel hovoří o

“soukromé půjčce” v rozhovoru s novinářem, když podle informací

naší redakce NFPK jako nadace žádné soukromé půjčky neposkytuje,

protože veškeré peníze, dary a půjčky jsou poskytovány v rámci

nadačního programu jako bezúročné půjčky obětem korupce, žádné

soukromé půjčky NFPK neposkytuje.

Watch Video At: https://youtu.be/wFgoPPZr31k

Když se ale znají 15 let, když jsou dokonce přáteli, když podle

Vrabelových slov mu “Kája” půjčil přes 300 tisíc a šlo o ryze

“soukromou” půjčku, tak se potom ptám, proč před anebo těsně po

demonstraci na YouTube pan Vrabel toto finanční provázání s

českým miliardářem neodhalil? Myslel, že se to utají? Uvědomuje si

pan Vrabel, co vlastně provedl a jaký dopad to může mít na důvěru

lidí v podobné akce?

Znají se spolu 15 let a jsou dobří přátelé. Šlo o soukromou půjčku

Jestliže někdo dluží miliardářovi kandidujícímu na

prezidenta jakékoliv peníze, může se stát snadno a lehce

vydíratelným! Může se stát manipulovatelným, jako každý člověk,

https://href.li/?https://narodnidemokracie.cz/nedelnik-adama-b-bartose-100-vime-proti-komu-stojime/
https://youtu.be/wFgoPPZr31k
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který někomu mocnému dluží a věřitel potom skrze dluh člověka

ovládá. Však o tom píšu články, mluvíme zde o konceptuální

gramotnosti, kritizujeme zkorumpovanost politiků, kteří jsou

zaplacení, nebo jsou vydíraní, protože mají u nějakého mocného

miliardáře dluhy a politik, aby nemusel nic splácet, to ve skutečnosti

splácí jinak, pomocí službiček a vstřícnosti mecenášovi, pomocí

politických kroků a úkroků stranou atd.

Takže v sobotu přišel Karel Janeček na demonstraci a nejprve všichni

tvrdili, že tam přišel jenom tak, ze zvědavosti, jako kdokoliv jiný.

Potom se provalilo, že chtěl na demonstraci na pódiu promluvit, ale

nebylo mu to dovoleno. No, a v úterý na zdivu lidu najednou zjistíme,

že se organizátor této demonstrace zná s “Kájou” už 15 let, jsou

dobrými přáteli, a to dokonce tak dobrými, že mu Karel Janeček v

roce 2015 poskytl “soukromou” půjčku něco přes 300 000 Kč a

dodnes je Kájovi visí.
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Karel Janeček na sobotní demonstraci, k mikrofonu ho ale nepustili

Hotovo, vymalováno a poslední může zhasnout, protože tohle je to

největší a nehorázné chucpe, které jsem kdy na alternativě zažil.

Mluvíme o alternativě, o národních tezích, o vlastenectví, a když se

konečně podaří dostat na Václavák prakticky 100 000 lidí, tak se

ukáže, že za organizací stojí člověk, který už 7 let dluží největšímu

českému konceptuálnímu zástupci Pax Americana v ČR a miliardáři

přes 300 000 Kč a nejen to, přímo organizátor se netají tím, že se

znají již 15 let a jsou přáteli.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/KarelJanecekDemo030922.jpg
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No, a teď si představte, že by třeba provozovatel SVCS měl

dluhy u Zdeňka Bakaly a byli by spolu 15 let dobrými

přáteli, anebo třeba pan VK by byl dobrým přítelem s

Georgem Sorosem a měl bych u něho dluhy a George Soros by

mi prostě chodil na moje demonstrace, nebo alespoň do mých

pořadů na SVCS. Chápete tu diskreditaci? Chápete to chucpe?

Redefinice Chucpe na český způsob

Jak máme věřit někomu, kdo je potenciálně vydíratelný a dluží

miliardáři Karlu Janečkovi, proboha? To se všichni zbláznili? A tím,

že se nedovolí Karlovi promluvit na pódiu, tím se to jako

zamaskuje? To jako fakt si někdo myslel? Sorry, ale je mi na

zvracení. V původní bláhové naivitě jsem si myslel, že demonstraci

konečně udělali a připravili vlastenci, ale ne, zase je to jinak. Zase

vidíme kámoše, co mají bohatého kámoše, co kámošovi píchnou,

když je bez peněz a založí ho, kamaráčoft dlouhých 15 let s

miliardářem, miliardář s úsměvem přijde na demošku svého

dlužníka a dozví se, že ani jako věřitel a 15-letý přítel vystoupit a

promluvit k lidem fakt nemůže, to by lidi nasralo, fakt ne, Kájo, to

nechceš!

Včera jsem byl společně s mnoha tisíci občany České republiky na Václavském náměstí. Šel
jsem tam jako kandidát na prezidenta. Prezidenta, který chce spojovat národ a proto musí
být v důležitých momentech připraven aktivně naslouchat všem bez rozdílu. (1/9)
pic.twitter.com/WwEBTkbwVx

— Karel Janeček (@janecek252) September 4, 2022

Chucpe je ve slovníku Jidiš charakterizováno jako situace, kdy syn

jako vrah svých rodičů žádá soud o schovívavost, protože je sirotek.

Já se obávám, že v české kotlině nad Mahralem bude tato definice

odteď přepsána. Chucpe je, když někdo, kdo pořádá

vlasteneckou demonstraci proti vládě loutkově ovládané ze

zákulisí skrytými miliardáři, sám dluží jednomu z nich

peníze! Dočkat se něčeho takového na alternativě, že kámoš

miliardáře Janečka a jeho dlužník bude svolávat vlastenecké

demošky v Praze proti loutkově ovládané Fialově vládě, kterou si ze

https://t.co/WwEBTkbwVx
https://twitter.com/janecek252/status/1566448993692950529?ref_src=twsrc%5Etfw
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zákulisí vodí západní miliardáři a elity ze zahraničí, hlavně ti z ČEZu

jako minoritní akcionáři z Black Rock, je pouze důkazem toho, jak

dalece platí moje pořekadlo, že Česko snese fšecko!

-VK-

Šéfredaktor AE News

42

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

Já bych to na špicu nehnala…

 
Láďa Vrabel mi jako všemi mastmi mazaný lišák nepřipadá a

 
K. Janeček ? proč by se nemohl jít podívat na demo?

 
Každý známe ( obzvláště lidé narozeni v Praze) spoustu lidí ze

 
školy,ze společnosti etc.

 
Ja se se svýma duchovníma protivníka normálně zdravím a

 
dá se říct,že se respektujeme…

 
tedy KDYŽ programově NEŠKODÍ..

 
A co bylo před 15 lety?

 
co bylo to bylo..
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dneska je zase jina situace a lidi se probouzí a vyhodnocují…

to může být i u

 
L.Vrábela a K.Janečka…

Me by zajimalo jestli ho nekdy nejakej jeho zamestnanec vubec kdy

videl. Nemyslim si. No mohli by se ozvat. Bylo by to napinavejsi😉
po tohle tyatru uz by nejakej pohunek neco napsat mohl.

Nelámejte VK tu hůl. Vydíratelný a přesto Janečka nepustil

vystoupit. Teď když to prasklo se bude vydírat ještě hůř. To, že

vyplatil zaměstnance je dobré. Nenechal lidi bez výplaty a sám

skončil v exekuci od kámoše Janečka. Nemuselo by to s ním být tak

beznadějné.

Sou kecy viz insolvencni odkaz dole. To ze rekl ze to je na mzdy…co

mel rict. Ze to je na koks do konecniku nebo co? Proste rychly

prachy. Zdarec. 300 papiru mu v jeho dluhove pasti nic neresi..

Znovu jsem se přesvědčil, že pravda co vítězí, je jenom jedna a to ta

Boží, jak kdysi stálo na naší standartě, nežli slovo Boží bylo jistými

zednáři odstraněno.

No tak 300 papiru co to je…a mezi tou nudou kdy podnikame a

nemame vejvar zorganizujem demonstraci…pac no stress. Vsak

stejne dluzime kam se podivame. Tohle ted frci vic nez nejaky
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pohostinstvi. Pochybuju ze tohle je jeho jedinej dluh.

A to miminko z aspenu co vypada ze neumi do dvou napocitat. Tak ta

ma taky mou plnou duveru. Typek od chvalivskyho taky jiste dobrak

od kosti. Z polepsovny premiant tridy. No stejne to je lidem fuk.

Proste jde se bourat pokud to nebude jak driv. Jak rika vk…na

nakupni fronte neni klid.

 
Neco od spodu chcete? Ja a kdo pak bude makat. Kdo maka, tak je

rad ze cte a nevtak delat reboluce. Tohle je prace na plnej. A to proste

musi nekdo calovat

Ten zrzavý lichvář není mecenáš starého typu,kterému dar trapných

třista tisíc by nedělal problém. Ale celý případ,nikoliv zatracená

kauza je židovsky promyšlený,po sledování celého děje. Ten gojjim

Vrábel mu to prostě sežral i s navijákem,že zrzavý přítelíček ho

zneužije k diskreditaci celého spektáklu.

Pane VK,vubec není normální,že jsou nějaké exekuce. Vubec není

normální,že JSOU lidé zadlužení, Normální je disciplina a sebekázen.

To se ale učí v ješivách,nikoliv v gojimských školách. Výsledek je

nasnadě a Vy pane VK to považujete za normalitu. Já tedy nikoliv.

Nemyslím že to VK považuje za normál ale nastavuje nám drsné

zrcadlo pravdy.

Já jsem do žádné ješivy nechodil, v mládí jsem po úmrtí otce zůstal

sám s mámou, občas jsme neměli na zaplacení elektřiny a vypli nám

ji, občas jsme si museli půjčit od známých ale také to máma vždy do

měsíce splatila. A tak jsem vyrostl v nenávisti k dluhům a dnes žádné
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nemám. Ovšem makám jak urvaný a koupím si jen to na co mám. Až

to pochopí zbytek společnosti, nebudou lichváři, ani předražené zboží

a služby.

Tak tady pozor. Nevíte nic o podnikání. Do dluhů v ČR v podnikání

se dostanete raz dva. Nezaplatí vám odběratel, začne vám viset pár

faktur, dostanete dilema, jestli zaplatit odvody státu nebo mzdy

zaměstnancům, protože na obojí nemáte, a už to jede, dluhy,

insolvence, předlužení, protože to myslíte s lidma dobře a chcete

firmu udržet v chodu. A pokud jedete místo eseročky jenom na

živnosťák, tak jste tuplem v prdeli. Když máte nízkou kupní sílu

obyvatelstva, vznikají dluhy a exekuce. To je Davisova ekonomická

rigidita tržního prostředí, první semestr ekonomické fakulty. Dluhy

ve společnosti se slabou kupní silou obyvatelstva jsou projevem

rozvojových zemí, jako je právě ČR od roku 2017:

https://aeronet.news/tak-se-jim-to-povedlo-cesti-politici-po-28-

letech-dovedli-republiku-zu-grunt-a-od-dubna-bude-zarazena-mezi-

rozvojove-zeme-spolu-s-vietnamem-albanii-a-bangladesi/

Jak čtu msm, tak hlavním cílem naší až za ušima posraný vlády je

dohonestovat a zdiskreditovat špičky vlasteneckého hnuítí. O davu

mluví jeko o těch pomýlených jak za komoušů při normalizace. oni za

to prostě nemohou, dali se od těch hlavních pořadatelů zblbnout a ty

je třeba odstranit. Naprosto stejné techniky jak za rudé éry. článek na

Aktuálně to načal.

 
Pan Vrábel, kdyby nebyl idiot, tak těch 300 000,- vydělal za jedno

odpoledne na té demonstraci levou zadní, jen kdyby tam měl dva

stánky s chlazenou limonádou.

 
V roce 2015 byl putikář, znal se kde kým, nemyslím si, že by s

bohatým Janečkem byl až zas tak velký kamarád. Pro pana Janečka

https://aeronet.news/author/administrator/
https://aeronet.news/tak-se-jim-to-povedlo-cesti-politici-po-28-letech-dovedli-republiku-zu-grunt-a-od-dubna-bude-zarazena-mezi-rozvojove-zeme-spolu-s-vietnamem-albanii-a-bangladesi/
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je 300 000,- Kč drobné, tak tak na požádání známého prostě

vypomohl. Vrábel bude spíše blbej, než lump, a zbatečně se zapletl do

okecávání. Většina lidí co nemají dostatek peněz má určitý stav

nejistoty a tendence své postoje a postupy a jednání okecávat

Jak říká klasik, jen idiot nemění své názory. Ať už Janeček své prachy

nahrabal jakýmkoliv způsobem, někde zavázaný bude. Přesto je

možné, že i jemu se tento stav v naší zemi nelíbí a jako politik by

mohl vyhovovat. Každopádně, je to jeden z nejchytřejších lidí v naší

zemi. Je viditelné, k jakému směru názoru se v posledních letech

hlásí. Moc na výběr nemáme, volba presidenta bude již brzy a z té

nabídky je pak buď možno nevolit vůbec, což je dar hlasů pro luzry a

hrůzy v nabídce, nebo volit to nejmenší zlo, čímž myslím Janeček

bude. Není zrovna moc čitelný, nebude zcela jisté co od něj čakat, ale

vzhledem k obrovskému majetku, je předpoklad, že do politiky

nechce jít k vůli tomu aby si nakradl. Celkem ani není třeba se nyní s

Janečkem zabývat, zatím ještě není ani na kandidátské listině.

počítám, že článek na Aktuálně to načal, a nyní půjde o to nahledat

nějakou špínu a pokud možno zvětšit, na každého z organizátorů a

šéfů malých stran, zamezit jejich spojení a poštvat lidi proti jejich

zvolení na jednotné kandidátce.

Popravdě vzato. Země je rozkradená, daně od občanů na tu zlodějnu

a rozhazování peněz vládami již nestačí, vlády jedou už delší čas na

dluh, není co rozprodat, zprivatizovat, zašantročit, jedině vytvářet

dluhy. Nelze vše házet na současné hnusobnou fialovou vládu,

nežraly se všechny vlády, ostatně Fiala měl tu smůlu, že se dostal již k

prázdné kase a dluhů už bylo taky dosti, ty sice v předvolebních

slibech nastínil zmenšovat, ale kdo tomu uvěřil, byl ovšem blázen.

Pokud by se vlivem vyšších sil dostala k moci pronárodní vláda a

myslím, že jinak se to stát nemůže, nastane stejná bída jako čekáme i

nyní s pětikolkou a je jisté, že lidu jde spíše o žvanec, než o svobody.

 
Nikdo není kouzelník, aby dokázal v rozkradené a zadlužené zemi

nastolit blahobyt mávnutím kouzelného proutku, první co nastane,
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že se budou zvyšovat spotřební daně, možná i daně z příjmu, omezí

se sociální programy a bude nám vtloukáno do hlavy, že se musíme

omezit, v zájmu pozdějšího nastolení blahobytu.

Většina vůdců malých stran jsou nepříliš bohatí lidé, budou mezi

sebou bojovat o dobře placené posty a pakliže se ke korýtkům

dostanou, budou mít tendenci hrabat pro sebe.

Historicky, po žádné revoluci, po žádné větší změně poměrů, nebo

politiky v zemi, nikdy nebyl pro lid blahobyt, ani mnoho svobod.

Spíše byla vyžadována tvrdá práce a disciplína. Životní standard se

ještě více snížil, penízky kapaly jen pomalu. Země splácela dluhy a

lidi to věděli. Nadějí bylo vždy jen to, že až se vše zaplatí tak bude líp.

Upevňování moci není zadarmo a zaplatíl to vždy zase jen občan,

který sice nějaké svobody měl, ale velmi ohraničené různými

sankcemi a mnoha uvalenými povinnostmi. A do nového, často

nepříliš kvalifikovaného aparátu jako poradci téměř vždy, prorůstá

aparát starý.

Já osobně, bych nad kontakty Vrábela s Janečkem velkoryse mála

rukou, s poznámkou, uvidíme, co se z toho vyvrbí. Dluh je vzhledem

k jeho věřiteli směšný. Nemyslím si, že by Janeček držel Vrábela k

vůli tři sta tisícům pod krkem a Várbel musel poskakovat jak Janeček

píská. to určitě ne.

Aktualne.cz

 
Další aktivní krysa leze z veřejné kanalizace.

Tak ja nevim, Karle, ale ja by som to videl tak ze ten co chce

kandidovat na prezidenta CR vidi ze jeho dlznik robi demostraciu na

Vaclavaku a ma taky tech cmuch ze tam bude kopec lidi a tak si
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vyzida miesto na podiu aby si organizator, teda jeho dlznik, tak

trochu splatil ten dlh ktory mu dlzi a nechal mu si spravit svoju

prezidentsku kampan pred sto tisic ludmi.

Ja by som to Karle videl takto.

Ine je dolezite, Europa ide mrznut a Brusel talci na Fialu aby uz

konecne nejako zariadil aby plna moc a vynimocny stav padli do ruk

blaznivej Ursuli a komediantom za nou stojacimi. A ti maju v plane

vyhodit tu armadu skor ako ju nasmeruju na Ukrajinu voci Rusku, na

ulice EU aby si ludia nezmysleli spravit nejaky antimajdan, pre

zmenu na povalenie fasi zeleneho rezimu ktory ovladol EU.

To co sa stalo na Vaclavaku je teda len taka neprijemnostka. Daleko

neprijemnejsie bude ze uz ziadne taketo zhormazdenia kvoli

moznemu vyhlaseniu vynimocneho stavu Bruselom mozne.

 

 


